
Moščanski dijaki na trim stezi
Konec prejšnjega meseca sem rvedel, da pripravljajo na VI. gim-

naziji športni dan. Vendar to ni bil tak športni dan, kakršnih smo
bili navajeni. Ni bilo zgolj tekmovanje v neki športni disciplini med
posameznimi razredi, temveč nekaj čisto dragega. Nekaj novega.

Obiskali so namreč trim stezo v
Šiški. Čeprav je do Mosteca neko-
Ijko daleč, sta se organizatoija in
pobudnika tega Sportnega dne za di-
jake vseeno odločila za obisk Šišen-
ske trim steze. .Učitelja telesne vzgo-
je na gimnaziji v Mostah sta Ana
Mohar in Aco Močnik, oba mlada
pedagoga, ki želita v pouk telesne
vzgoje vnesti čimveč privlačnosti in
rekreacrjskega duha. In piav zato, da
bi mladi, ki obiskujejo gimnazijo v
Mostah, zvedeli nekaj več o trim ste-
zah in sploh o koristnosti rekreativ-
nega Iporta, sta bila pobudnika za
,,preizkušnjo" prve — in upajmo ne
tudi zadnje - trim steze v LjubljanL
Povedala sta mi tudi, da sta s to
akcijo pravzaprav hotela spodbuditi
dijake, da bi sami ob svojem pro-

. stem času obiskovali to stezo.
Sam športni dan je prav gotovo

dosegel svoj namen in trebaje pove-
dati, da je bil ta dan kot za stavo
zelo lep, topel in na nebu ni bilo

. najti oblačka. Gledal sem dijake
gimnazije pri vajah, ki so predvidene
po vrstnem redu steze in opazil, da
so večino vaj izpolnjevali z veseljem,
prav vseh pa vsi niso zmogli, ker so
nekatere tudi zelo težke.

S profesorjema telesne vzgoje sem
se takrat tudi domenil, da bi rad
zvedel nekaj ved o športni dejav-

> nosti na šoli, kajti bralce NaSe skup-
* nosti bo to prav gotovo zanimalo,

radoveden pa sem bfl tudi sam, kajti
!• bil sem pred leti sam dijak te šole.
: Tako sem se torej po dolgem času

spet napotil skoz viata velike IU-
menkaste hiše ob Zaloški cesti. Po
vedati je treba, da so jo letos ponov-
no adaptirali in da je postala kar
lepša in privlačnejša. Na stenah po
hodnikih in razredih so izobešene
slike; čeprav nimajo nobene umet-
niške vrednosti, vseeno pestrijo toge
zidove šole. Ob vhodu v šolo sem v
spodnji avli v levem kotu opazil tudi
tablo ŠSD (Solskega športnega

i društva). V vitrini so biie že izobe-
šene slike iz že prej omenjenega
športnega dneva in rezultati med-
razrednega tekmovanja v nogoraetu.
Povedali so mi, da so pri tem tekmo-
vanju sodelovali vsi razredi, kajti
šolsko športno društvo Sloga, ki pri-
pravlja ta tekmovanja pod vodstvom
učite^ev telesne vzgoje, želi, dabiv
čimveč panogah sodelovalo čimveč
dijakov. Težno torej k množičnosti.
Pripravflajo se medraztedna tekmo-

vanja v namiznem tenisu, streljanju
ter košarki in odbojki. Odločili so
se, da bodo sodelovali tudi v vseh
tekmovanjih za srednje šole, ki jih
organiziia mestna zveza za telesno
kulturo. Teh tekmovanj bo predvi-
doma deset v cekm šoiskem letu.
Zelo razveseljivo je tudi to, da že
samo delo vodstva SŠD ne poteka
po načelih, ki smo jih vajeni po ta-
kih diuštvih, kajti pri izvedbi tek-
movanj in sploh pri organizaciji so-
detuje in pomaga s tehničnimi opra-
vili zelo veliko število dijakov. Prav
tako vodstvo šole in ravnatelj Anton
Medved zelo z lazumevanjem in vso
pomodjo spremljajo delo Sportne
dejavnosti. Ko bodo končali z vsemi
športnimi disciplinami in ko bo
,,šolske Bge" konec, bodo pioglasili
,,najbolj športni" razred in najbo^
uspešnim dijakom podehli pii-
znanja.

Ko sem se nehal pogovarjati s
profesoiji, sem povprašal še nekaj
dijakov, četrtošolcev - torej tiste,
ki se že počasi približujejo zielost-
nemu izpitu:

- Ali ti je bU iSportni dan všefi in
kaj meniš o tiim stezi?

- Kakšne dejavnosti želiš šol-
skem športnem društvu?

NEVENKA PIRC: Prvič sem bila
na trim stezi. Mislim, da si nekatere
vaje lahko olajšaš, ker so sicer pre-
težke. Mogoče bom še šla tja, ker mi
je najbo^ všeč to, da lahko prav
vsak sodetuje po svojih modeh. Od
SŠD pa želim, da bi organiziral smu-

čarske izlete, pametno pa bi bilo, če
bi se šli kdaj kopat v pokriti bazen v
Kranj.

BARBARA G f̂US. Za trim stezo
sem že slišala, videla pa sem jo sedaj
prvič. Vaje se mi niso zdele pie-
težke. Imam pa pripombe. V bliiini
ni gaiderob in slačilnic. Tako stezo
bi po mojem morali imeti tudi v
Mostah. SŠD naj ob sobotah in ne-
de^ah organizira pozimi sinučarske
izlete, sedaj pa bi šli lahko kam na
izlet.

ANDREJ NOVAK: NaredU sem
vse vaje in menim, da bi moiali iti
večkrat na trim stezo. Sam sem bil
že prej tam in žekl bi, da se večkrat
najde skupina dijakov in gre tja. Kai
se tiče ŠSD, lahko samo pohvalim
delp, kajti v prejšnjih štirih letih ni
bilo take aktivnosti, kot je sedaj. Pri
športnih igrah moramo sodelovati
skupno, ker je to po mojem mnenju
glavni cilj teh športnih tekmovanj.

IZTOK SORLI: Trim stezo si lah-
ko vsakdo prilagodi svojim sposob-
nostim. Večina nas je to stezo videla
prvič in sam bi jo gotovo večkrat
obiskal, če bi bila bližje, nekje pod
Golovcem. Od SSD pa želim, da bo
dobro izvedel športna tekmovanja
med razredi kakoi med sorodnimi
šolami, kajti tudi to vodi k množič-
nosti.

Tako menijo nekateri dijaki na
VI. gimnaziji. Povedati je še treba,
da so se športnega dne udeležili vsi,
tako piofesorji kot dijaki. Prav tako
še željjo take rekreativne dejavnosti
našoli

Tudi meni se vsiljuje vprašanje:
Ali bomo dobili tako trim stezo tudi
v Mostah?
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